
                                  PROTOKÓŁ  Nr  21.2015 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury i Zdrowia  

z dnia 05 października 2015 r.  
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Zygmunt Sitek   -  Przewodniczący Komisji  
2. Katarzyna Dorota Sadurska -  Zastępca Przewodniczącego 
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek  -  Członek Komisji 
4. Tadeusz Groszek                 -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                         - Członek Komisji                       
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek : 
 
1. Odczytanie i przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z korespondencją. 
3. Sprawy różne. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 
Ad1. Protokół Nr 19 z dnia 2 września  2015 roku został odczytany i przyjęty. 
Protokół  Nr 20 z dnia 28 września 2015 roku został odczytany i przyjęty. 
 
Ad2. Komisja zapoznała się z wnioskami do budżetu gminy na 2016 rok ( w 
załączeniu) od mieszkańców, sołtysów, rad osiedlowych. Wnioski radnych będą 
omawiane na odrębnym posiedzeniu Komisji Rady.  

1. Mieszkańcy miejscowości Moczydło-Konary: budowa wodociągu, 
wykonanie ciągu  pieszo-rowerowego Wólka Kozłowska-Tłuszcz, 
naprawa nieutwardzonych nawierzchni w m. Moczydło, nadanie nazw 
ulic, odtworzenie i oczyszczenie rowów melioracyjnych;    

2. Sołtys m. Jasienica: sfinansowanie wyjazdu i pobytu na basenie uczniów 
klas 3 szkoły podstawowej z Zespołu Szkół  w Jasienicy; 

3. Sołtys Sołectwa Jaźwie: uzupełnienie oświetlenia ulicznego, utwardzenie 
drogi w m. Zienkiewiczów, budowa chodnika we wsi Jaźwie, budowa 
wiejskiego boiska sportowego, budowa świetlicy, oznakowanie znakami 
informacyjnymi m. Jaźwie; 

4. Mieszkańcy Sołectwa Wagan: położenie nawierzchni asfaltowej na 
drodze Wagan –Lipiny;   

5. Ochotnicza Straż Pożarna w Miąsem: wykonanie prac wykończeniowych 
tj. sufitu, tynków i posadzek w budynku Wiejskiego Domu Kultury w 
Miąsem;  
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6. Mieszkańcy ulicy Morelowej w Mokrej Wsi: modernizacja drogi i 
pokrycie jej nawierzchnia asfaltową; 

7. Komisariat Policji w Tłuszczu: wsparcie działań Komisariatu w 2016 roku 
kwotą 30 000 zł; 

8. Mieszkańcy ulicy Zakrzewie w Tłuszczu: modernizacja ulicy wraz z 
budową chodnika, budowa placu zabaw, wyznaczenie przejścia dla 
pieszych z ul. Przemysłowej w ul. Zakrzewie; 

9. Ochotnicza Straż Pożarna w Chrzęsnem: prośba o dotację w kwocie 30 
000 zł na zakup materiałów budowlanych na remont strażnicy oraz 30 000 
zł na usługi tj. murowanie ścian i zalewanie sklepienia; 

10. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem: zabezpieczenie 
środków na zakup nowego samochodu pożarniczego; 

11. Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem: o dotację w kwocie 
4000, 00 zł na zakup, zamontowanie i podłączenie szamba betonowego 
przy strażnicy OSP w Chrzęsnem;  

12. Rada Osiedla Klonowa-Norwida: modernizacja ulicy Klonowej na całej 
długości ulicy ( nie tylko do ul. Orzechowej); 

13. Sołectwo Rysie: o podłączenie do sieci  wodociągowej; 
14. Tłuszczański Klub Sportowy „Bóbr’’: o zakup dwóch kontenerów z 

przyłączeniem prądu na szatnie dla dodatkowych grup zawodników;  
15. Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia: o wyodrębnienie z budżetu gminy  

w 2016 roku ,,Budżetu Obywatelskiego” z przeznaczeniem na każde 
osiedle w Tłuszczu. 

 
Radny Tadeusz Groszek powiedział, że Komisja Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska była w terenie na drogach i stwierdziła, że niektóre drogi zostały  
niszczone przez Kolej przy prowadzeniu  modernizacji linii kolejowej i powinny 
być przywrócone do stanu pierwotnego po zakończeniu prac na kolei.  
 
- Do Komisji wpłynęła petycja od Radnego Włodzimierza Fydryszka i 
mieszkańców Tłuszcza o jak najszybsze przeniesienie z Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 
Komunalnych, ponieważ pojawiły się gryzonie i różnego rodzaju insekty. 
Potrzebna jest również hermetyzacja oczyszczalni, ponieważ  zwiększyło się 
natężenie nieznośnego zapachu i mieszkańcy zwracają się o wywiązanie się z 
obietnicy o obniżeniu opłat za ścieki dla osób mieszkających w bezpośrednim 
sąsiedztwie oczyszczalni w ramach rekompensaty.  
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
Odbyła się dyskusja w powyższym temacie. 
Radny Tadeusz Groszek powiedział, że Komisja Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska była na miejscu  w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej i stwierdziła, że nie ma tam gryzoni, a kontenery które się tam 
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znajdują są regularnie opróżniane. Każdy kontener jest opisany i pracownik 
pilnuje, aby te śmieci przywożone przez mieszkańców trafiały do odpowiednich 
kontenerów. To nie PSZOK, tylko raczej oczyszczalnia ścieków, która powstała 
kiedyś na potrzeby mieszkańców Spółdzielni Mieszkaniowej  jest uciążliwa  dla 
mieszkańców, ponieważ faktycznie modernizacja nie zlikwidowała smrodu i  
wskazana jest jej hermetyzacja.  
 
Radny Włodzimierz Fydryszek uważa, że mieszkańcom należą się wyjaśnienia i 
należałoby zorganizować z nimi spotkanie, aby wszystkie te poruszane w piśmie 
problemy omówić. 
 
Radny  Waldemar Sitek również uważa, że z mieszkańcami trzeba rozmawiać i 
Komisja  Oświaty popiera propozycję zorganizowania przez Burmistrza 
spotkania z mieszkańcami i wyjaśnienia poruszanych w piśmie zagadnień.  
  
Ad3. Członkowie Komisji przedstawili informacje o uczestnictwie w niektórych 
uroczystościach i imprezach . 
Radny Adam Kisiel poinformował, że brał udział w spotkaniu z mieszkańcami 
Jasienicy w  Zespole Szkół w Jasienicy, na którym został rozdysponowany 
fundusz sołecki. W tym roku fundusz sołecki będzie wykorzystany na 
doposażenie placu zabaw. 
Radna Katarzyna Sadurska też uczestniczyła w spotkaniach rad sołeckich z 
mieszkańcami. 
Wszyscy członkowie komisji uczestniczyli w uroczystym otwarciu Stacji 
Uzdatniania Wody w Łysobykach, uroczystych obchodach 100-lecia istnienia 
OSP  w Tłuszczu, a Włodzimierz Fydryszek i Waldemar Sitek brali udział w 
meczach i imprezach sportowych. 
Przewodniczący Komisji przypomniał o zaproszeniach na uroczyste otwarcie 
Uniwersytetu III Wieku i obchody 50- lecia istnienia szkoły w Tłuszczu.  
 
Ad4.  Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 26 października  2015 
roku godzina 8.15. Komisja odbędzie wyjazdowe posiedzenie do Zespołu Szkół 
w Jasienicy. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                                   Przewodniczący Komisji 
                                                                                     
                                                                                         Waldemar Sitek 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji 
 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                         
Załączniki do wglądu w pokoju 38.   
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska 6 października 2015 roku. 


